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Esenstraat 64A - 8610 Zarren
Tel. 051 57 03 03

Amersveldestraat 10 - 8610 Kortemark
Tel. 051 57 03 03

Engelstraat 214 - 8480 Ichtegem
Tel. 051 58 38 04

info@logghe-geert.be

Begrafenisonderneming 
met funeraria en aula
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Filip Vanhevel (N-VA) vroeg

een overzicht van de inkom-

sten van de retributies op

ongeadresseerd drukwerk en

op de inname van openbaar

terrein, beiden ingevoerd in

2015. “Op ongeadresseerd

drukwerk heffen we een

belasting. De totale op-

brengst zal ongeveer 88.000

euro bedragen. Voor de inna-

me van het openbaar domein

vragen we een retributie.

Daar bedroegen de inkom-

sten 14.235 euro”, antwoord-

de de burgemeester. (TOGH)

RETRIBUTIES

Nieuwe

belastingen

leveren

100.000

euro op

De gemeenteraad keurde de

verkoop goed van een per-

ceel openbaar domein tussen

de Boomgaardstraat, Veld-

straat en Vijverstraat aan vier

aanpalende eigenaars: André

Beeckaert en Chistine De-

wanckele, Rosa Priem, Peter

Callebert en Nancy Cools, en

Bart Roels. (TOGH)

VIJVERSTRAAT

Verkoop

openbaar

domein

De agenda van de gemeenteraad
in Houthulst op dinsdagavond
was heel beperkt, maar de N-VA-
oppositie had een punt toege-
voegd over het kruispunt Jonkers-
hovestraat-Groenebosdreef-Stok-
straat. Afgelopen maanden vielen
er nog twee zwaargewonden bij
twee ongelukken op het kruis-
punt, onder wie de grootmoeder
van raadslid Kristof Vande Moor-
tel (N-VA). 

ASVERSCHUIVING

“Dag op dag twee jaar geleden
hebben we het gevaarlijke kruis-
punt al eens aangekaart op de ge-
meenteraad”, zei raadslid Dirk
Gheysen (N-VA). “Sindsdien is er
nog niets veranderd, behalve een
gevarendriehoek die bovendien
op zijn kop staat. Ondertussen

wordt er wel geïnvesteerd in een
nieuwe sporthal. Het gemeente-
bestuur moet de juiste prioriteiten
stellen en het menselijk leed te-
gengaan die het gevaarlijke kruis-
punt veroorzaakt. Volgens mij is
de enige oplossing een asver-
schuiving of een rondpunt.”

PROEFOPSTELLING

Burgemeester Ann Vansteenkiste
(CD&V) antwoordde dat het ge-
meentebestuur wel degelijk actie
heeft ondernomen. “We hebben
onder andere grote wegmarkerin-
gen, ribbelstroken en een weg-
versmalling in de Stokstraat aan-
gebracht. Er waren ook intensieve
snelheidscontroles in de Stok-
straat. Dat zou voldoende moeten
zijn, maar toch blijven sommige
bestuurders gewoon rechtdoor rij-

den. Blijkbaar is verkeersveilig-
heid geen exacte wetenschap. Mo-
menteel onderzoeken we een
proefopstelling zoals aan het
kruispunt met de gewestweg in
Zarren. We werken dus wel dege-
lijk aan een structurele oplos-
sing.” 

VERKEERSLICHTEN?

Nico Stroobant (SP.A) vroeg zich
af of er geen verkeerslichten mo-
gelijk zijn. “Het is niet gemakke-
lijk om dat te bekomen van de
hogere overheden”, aldus de bur-
gemeester. “We hebben bijvoor-
beeld al herhaaldelijk verkeers-
lichten gevraagd voor het kruis-
punt De Kippe, maar dat werd
steeds geweigerd omdat er blijk-
baar te weinig dodelijke ongeval-
len gebeuren. Volgens de officiële
cijfers valt het trouwens ook nog
mee op het kruispunt van de Stok-
straat-Jonkershovestraat. In 2014
waren er zes ongelukken, in 2015
slechts vijf. Ongetwijfeld zijn het
er meer maar dan werden die ge-
regeld zonder politie.” (TOGH) 

Oppositie hekelt

zwart kruispunt 
HOUTHULST q Op de gemeenteraad dinsdagavond
hekelde de N-VA het gebrek aan actie van het ge-
meentebestuur betreffende het gevaarlijke kruispunt
Jonkershovestraat-Groenebosdreef-Stokstraat.

Vorige week raakte de oma van raadslid Kristof Vande Moortel nog zwaargewond bij een ongeluk op het zwarte

kruispunt. (Foto TOGH)
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ONZE MEDEWERKERS
Houthulst en Jonkershove

Dany Crombez, 0497 24 47 62,

danycrombez@telenet.be.

Klerken en Merkem

Annie Callewaert, 0468 10 20 83,

051 69 43 73, annie@beauprez.be. 

kw.be/Houthulst

CONTACT

Op een feestelijke bijeenkomst in het Heuvelhuis in Klerken stelde Ziekenzorg het nieuwe bestuur voor. De kern Houthulst heeft vier nieuwe

bestuursleden: André Raman, Guido Lefevere, Marleen Decoster en Marleen Couchez. William Degryse was sinds de oprichting van Ziekenzorg,

32 jaar geleden, voorzitter en stelde zich dit jaar geen kandidaat meer. Johnny Schoolaert is de nieuwe voorzitter. Daarna werden de verdienste-

lijke leden gehuldigd. Nelly Beeckaert uit Jonkershove werd gehuldigd voor 10 jaar dienst. Ann Vansteenkiste (Houthulst) voor 20 jaar, Lieve

Depoorter (Merkem) voor 25 jaar, Roland Deceuninck (Houthulst) 30 jaar, Hubert Uleyn (Houthulst) 35 jaar en Johanna Decroos 35 jaar. Op de

foto zien we de bestuursleden samen met de gehuldigden. (Foto ACK)

HOUTHULST

Voorzitter Ziekenzorg geeft fakkel door

Nog voor dat de gemeente-

raad goed en wel begon,

was er al een akkefietje. Filip

Vanhevel (N-VA) wilde de

toegevoegde punten over

het budget van de meerder-

heid niet behandelen omdat

zijn fractie er te laat van op

de hoogte werd gesteld.

“Volgens het huishoudelijk

reglement moeten toege-

voegde punten meegedeeld

worden twee weken voor de

gemeenteraad, maar in dit

geval was dit slechts vijf

dagen. Bovendien gaat het

om het budget, niet zomaar

een onbenulligheid.” Burge-

meester Ann Vansteenkiste

(CD&V) antwoordde dat het

ging om een louter admini-

stratieve wijziging. “Een fout-

je van de financieel beheer-

der werd opgemerkt door de

financieel toezichthouder en

bij deze willen we dat recht-

zetten. Als we dat niet doen

kan dat grote gevolgen heb-

ben en zullen we misschien

moeten werken met voorlopi-

ge twaalfden.” (TOGH)

“Foutje van

financieel

beheerder”

Nico Stroobant (SP.A) zei dat hij

veel vragen kreeg over de par-

king voor de school van Sint-

Kristoffel. “Ik merk dat de putten

regelmatig worden opgevuld met

steenslag, maar is een meer

permanente oplossing niet moge-

lijk, bijvoorbeeld asfalteren?” 

Schepen Geert Van Exem

(CD&V) antwoordde dat de par-

king te groot is om volledig te

asfalteren. “Een mogelijk optie

zijn waterdoorlatende tegels. Dat

kunnen we misschien eens on-

derzoeken.” (TOGH-

Putten in

parking school

Sint-Kristoffel 
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PRIVÉ

Peter Haneca werd geboren op

18 januari 1971 in Diksmuide. Hij

is de zoon van Daniël Haneca

en Andrea Vandamme en

woont in de Smissestraat. Hij

heeft nog een broer Pedro en

een zus Kathia.

OPLEIDING

Zijn lagere school volgde Peter

in de VBS in Klerken. Daarna

trok hij naar het VTI in Diksmui-

de, waar hij ook een zevende

specialisatiejaar Hout en Bouw

volgde.

LOOPBAAN

Meteen na zijn schoolperiode

ging Peter aan de slag bij nv

Depover in Merkem als plaat-

ser van deuren en ramen. Na

25 jaar werkt hij er nog steeds.

BIO

Peter Haneca

Had je verwacht dat je Krak kon worden?
“Eigenlijk niet, volgens mij was Rita (Vangraefschepe, die tweede
werd red.) de favoriet. Wat zij allemaal doet ondanks haar ziekte
verdient echt een dikke pluim. Anderzijds had ik wel verwacht dat
ik veel stemmen zou krijgen. Veel mensen zeiden dat ze voor mij
zouden stemmen, ook mijn familie.”

Wat is je mooiste herinnering aan De Heuvelrijders?
“Wat ik nooit zal vergeten zijn onze fietsreizen naar Lourdes en
Santiago de Compostela. Dat was met tien Heuvelrijders en twee
begeleiders. Een heel jaar hadden we samen getraind. We waren
een bende die ongelofelijk aan elkaar hing.”

Waarom woon je graag in Klerken?
“Het is mijn dorp. Ik ken bijna iedereen en ik babbel met ieder-
een. Ieder jaar doen we een kaartenverkoop ten voordele van De
Heuvelrijders en dan ga ik heel het dorp rond. Op die manier leer
ik ook de nieuwe inwoners kennen. Dan nodig ik hen uit om eens
kennis te maken met de club. Enkelen zijn daar effectief op
ingegaan.”

Hoe was je als jeugdtrainer?
“Streng maar rechtvaardig. Beleefdheid en sportiviteit waren mijn
stokpaardjes. De medewerker van De Weekbode in Kortemark zal
dat kunnen beamen. Hij zei steeds dat mijn spelertjes zulke goeie
manieren hadden toen hij ze kwam interviewen en fotograferen.”

Zou je opnieuw jeugdtrainer willen worden?
“De voorzitter van WS Zarren sprak mij onlangs aan over een
heropstart van het jeugdvoetbal en vroeg of ik opnieuw trainer
wilde worden. Momenteel ben ik daarover nog aan het twijfelen.”

“Ik babbel met
iedereen in Klerken” 

DOOR TOM GHEERAERT

Peter was jarenlang voetballer,
maar een blessure aan de voet
hield hem uiteindelijk van het
voetbalveld. “Ik wilde echter spor-
tief blijven en via mijn vriend
Hedwig Debusschere kwam ik bij
De Heuvelrijders terecht”, vertelt
Peter. “Ik had de smaak te pak-
ken. Vooral de vriendschap bin-
nen de groep vond ik leuk. Al
gauw kwam ik in het bestuur te-
recht. Twee jaar geleden volgde ik
Walter Himpe op als voorzitter.
Voor mij veranderde er weinig. Ik
blijf nog steeds dezelfde Peter,
voorzitter of geen voorzitter. Ik
ben wel iedere zondag als eerste
aanwezig in ons lokaal om koffie
te zetten. Anderzijds probeer ik
ook altijd als laatste te vertrekken,
maar dat lukt niet altijd. Er zitten
enkele zware plakkers tussen.”
(lacht, red.)

Het wielertoerisme zit in de lift.
Dat stelde Peter ook al vast. “Vo-
rig seizoen waren we met 89 le-
den en ondertussen hebben we
een A-, B-, en C-groep. Ik was oor-

spronkelijk tegen een opdeling in
groepen omdat ik dacht dat het
slecht zou zijn voor de groeps-
sfeer, maar dat blijkt mee te val-
len. Het is zelfs een succes. Sinds
de opdeling zit het aantal leden in
stijgende lijn”, glimlacht Peter.
“Vriendschap is belangrijker dan

het aantal kilometers of de snel-
heid. Dat familiale zit er nog
steeds in. Als het eens bergop is
en we krijgen het moeilijk, dan
heffen we spontaan een liedje
aan.”

JEUGDTRAINER

Precies tien jaar geleden, in 2006,
kregen Peter en de club een zware
klap te verduren. Hedwig Debus-
schere, de vriend die Peter in de
club introduceerde, overleed aan
ALS. “Bovendien stierf ook de
broer van een ander bestuurslid
aan dezelfde spierziekte. Daarom
besloten we om ieder jaar een Me-
morial Hedwig Debusschere te
organiseren, waardoor we jaar-
lijks ongeveer 500 euro kunnen
schenken aan de ALS-liga.”
Peter was ook elf jaar jeugdtrainer
bij WS Zarren, waar hij erg ge-
liefd was. “Voor mij waren er
geen slechte spelers. Het spelple-
zier was het belangrijkste en zelf
werd ik gelukkig als ik die kinde-
ren zag herleven op het voetbal-
veld. Ik had het gevoel dat de ou-
ders en het bestuur achter mij
stonden. Jammer genoeg is de
jeugdwerking in Zarren dan opge-
doekt. Veel jongeren maakten de
overstap naar Handzame en nu
nog ga ik regelmatig kijken om te
zien hoe het met hen gaat.”

“Ieder jaar 500 euro
voor ALS-liga”

PETER HANECA IS VOORZITTER VAN

WTC DE HEUVELRIJDERS

HOUTHULST q Overal waar Peter Haneca komt,
wordt hij op handen gedragen. De jongeren die hij
trainde bij WS Zarren zijn nog altijd vol lof over hun
coach. Twee jaar geleden schopte hij het tot voorzitter
van zijn geliefde wielertoeristenclub De Heuvelrijders
in Klerken. “Maar ik ben gewoon Peter gebleven”,
benadrukt de bescheiden Klerkenaar.

Peter Haneca met zijn trouwe compagnon op zondagmorgen. “Bij De Heuvelrijders zijn we één grote groep vrienden, bijna zoals familie.” (Foto TOGH)

“Vriendschap is 

belangrijker dan het

aantal kilometers 

of de snelheid”

Lees de verhalen van

alle Kraks van West-Vlaande-

ren op www.kw.be/krak

I KRAK VAN HOUTHULST


